
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 926
På ”Ulveatlas.dk” offentliggøres resultaterne af den fortløbende overvågning af ulve for 
Miljøministeriet. Vil ministeren oplyse Folketinget om, hvor mange ulve der menes at 
være ”forsvundet” i Danmark, herunder som følge af det som forskerne kalder ”kryptisk” 
(uforklarlig) dødelighed, som kan frygtes at stamme fra ulovlige drab på ulve? Og Vil 
ministeren i lyset af sit svar give sin vurdering af, om ulve i Danmark ud fra forvaltnings
mæssige overvejelser har behov for beskyttelse mod ulovlige drab, eller indførelse af 
mulighed for jagt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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